
Zápis 
z 11.veřejného zasedání ZM ve Frymburku  

dne 21.října 2015 
 

Přítomni: Řezáč O.,Mrázik, Kučera, Krejza, Dvořák, Řezáč M., Szöke, Labaj 
 
Nepřítomni:  Šauer – omluven  
 
Občané:  Augustin, Potměšilová, Toušková, Karafiát, Mrázik M., Mrázik L., Schneider, Grohman J., Toušek 
 
Hosté:    
 
Ověřovatelé zápisu: Labaj, Szöke 
 
Program:    

1.) zahájení, kontrola plnění usnesení 
2.) FČAS – informace o činnosti 
3.) informace o průběhu a ukončení grantového programu na nákup dopravního automobilu pro SDH 

Frymburk 
4.) Destinační management Lipensko – program činnosti na rok 2016 
5.) informace o změnách v odpadovém hospodářství městyse Frymburk 
6.) projednání finančního příspěvku na provoz lékárny ve Frymburku 
7.) prodej, nákup a pronájem movitého i nemovitého majetku městyse Frymburk 
8.) různé 

 
Zahájeno v 17,04 hodin  
 
AD 1.) 
Jednání zahájil starosta. Přivítal přítomné zastupitele i občany. Z důvodu zatímní nepřítomnosti M.Řezáče navrhl 
přesunout bod jednání č.4 před bod č.8. Zastupitelé s tím souhlasili. Dále provedl kontrolu plnění usnesení  
z 9. zasedání ZM. Většina usnesení byla splněna, část z nich se plní.  
  
AD 2.) 
Starosta přivítal p.Touškovou, zástupkyni FČAS. Ta, formou elektronické prezentace, představila přítomným zhruba 
roční ohlédnutí za činností spolku, včetně všech nutných legislativních otázek s tím spojených. Proběhla diskuse, ve 
které přítomní zastupitelé většinově podpořili činnost klubu. P.Mrázik se dotázal na účast místních občanů na 
jazykovém kurzu. P.Toušková dotaz zodpověděla. Dále p.Mrázik navrhl koordinovat činnost sdružení s Aktive parkem 
Frymburk. FČAS se snaží, postupně oslovují jiné organizace, aby nedocházelo k duplicitě konání akcí. P.Krejza navrhl 
řešit většinu akcí ve spolupráci s naším IC, které by mělo fungovat jako hlavní koordinační centrum. Starosta 
informoval o plánovaném setkání dne 11.11.2015 od 17,00 hodin v Hotelu Maxant, kde se sejdou zástupci organizací  
a bude se připravovat kalendář akcí na rok 2016. P.Kučera i p.Labaj rovněž kladně ocenili činnost FČAS. 
ZM vzalo informace o činnosti FČAS na vědomí. Prezentace je součástí zápisu ze zasedání ZM. 
 
AD 3.) 
P.Labaj, formou elektronické prezentace seznámil přítomné s celkovým průběhem grantu JČ kraje na pořízení nového 
dopravního automobilu pro naše dobrovolné hasiče. Prezentace je součástí zápisu ze zasedání ZM. V závěru svého 
vystoupení pozval přítomné na slavnostní předání a žehnání techniky, které se uskuteční dne 7.11.2015 od 14,00 hodin 
v hasičské zbrojnici. Proběhla diskuse. Starosta ocenil aktivitu přímo p.Labaje při samotné realizaci tohoto grantu a na 
tomto demonstroval, že realizace jakéhokoliv grantu není jednoduchá. P.Mrázik podal informace o snaze 
dobrovolných hasičů získat do vlastnictví starší cisternu. P.Labaj informace doplnil. Proběhla diskuse k otázce 
cisternové stříkačky. P.Kučera podpořil p.Labaje a poděkoval mu za jeho přímočarost a neústupnost při realizaci 
grantu. ZM vzalo informace na vědomí. 
 
AD 4.) 
(z důvodu příchodu p.M.Řezáče nebylo nutné bod přesouvat před bod č.8) 
M.Řezáč seznámil přítomné s dosavadním vývojem vzniku a činnosti Destinačního managementu Lipensko (dále jen 
DML). Poděkoval za podporu zastupitelů, díky níž se podařilo realizovat letní autobus na trase Nová Pec – Vyšší Brod 
- Sternstein. Dále informoval o snaze DML zajistit zimní skibus ve spolupráci s okolními firmami, aby došlo 
k efektivnímu provozu skibusu v nadcházející zimní sezoně. Podařilo se zkvalitnit web DML, spolupracovali 
s několika televizemi (v sobotu na stanici „mdr“ poběží cestopisný pořad). DML dále rozvíjí spolupráci s jihočeskou 
centrálou cestovního ruchu, která má od letošního roku nové vedení a to si vybírá objekty k další spolupráci. Jedna 
z podmínek je, že každé příslušné zastupitelstvo bude souhlasit s touto spoluprací. Dále informoval, že byla snaha tuto 
situaci vyřešit jednotně v rámci Svazku lipenských obcí na zasedání dne 16.10.2015, ale tam návrh nebyl jednotně 
přijat za všechny obce. Proto je nyní nutné projednat tyto podmínky v jednotlivých zastupitelstvech. Navrhl přijmout 
příslušné usnesení a delegovat některého zastupitele jako člena DML. Dále  M.Řezáč navrhl při tvorbě rozpočtu 
městyse na rok 2016 vyčlenit určitou finanční částku na činnost DML. Starosta otevřel diskusi k této otázce, stručně 
zrekapituloval vystoupení M.Řezáče, jaký je význam činnosti DML a jaký by měl být výstup z projednání tohoto bodu. 



P.Krejza zhodnotil současnou situaci v oblasti managementu v naší oblasti i v rakouském příhraničí.  P.Kučera 
podpořil další činnost DML a navrhl, aby se zástupcem městyse stal i někdo jiný než p.Krejza, který je již členem 
užšího vedení DML. Dále p.Kučera vyjádřil určité zklamání, že se i nadále nedaří lepší a aktivnější spolupráce se 
samotnou obcí Lipno nad Vltavou a její servisní organizací. Proběhla další diskuse ke spolupráci s Lipnem, hlavně 
v otázkách služeb pro turisty v celé oblasti. P.Dvořák rovněž podpořil tuto myšlenku a tento projekt. Dotázal se, co 
obnáší účast zástupce městyse v DML. M.Řezáč dotaz zodpověděl a poděkoval za podporu jejich činnosti. Starosta 
navrhl p.Dvořáka jako zástupce městyse do DML. Ten si vyžádal čas na rozmyšlenou do příštího zasedání ZM.  
 
Zastupitelé městyse Frymburk souhlasí s tím, že v současné době je Destinační management Lipensko o.p.s. jedinou 
organizaci vykonávající funkci destinačního managementu celého regionu Lipensko.  
7 hlasů pro, 1 se zdržel       číslo usnesení: 83/2015 
 
AD 5.) 
Starosta informoval přítomné o své osobní snaze zpracovat co nejvíce informací o současných plátcích za odpady 
v katastru městyse (např. počet obyvatel cca 1.250, počet lůžek pro rekreační ubytování   2.313 + cca 950 chat atd.). 
Jedná se především o provozovatele ubytování a restauračních zařízení. Připravil návrh jednoduššího řešení pro městys 
při likvidaci komunálního odpadu a poplatků s tím spojených. Návrh spočívá v tom, že by ubytovatelé i provozovatelé 
restauračních zařízení platili paušální částku za lůžko (židli) a tím by se zapojili do systému likvidace odpadů. Ostatní 
podnikatelé, kteří se nezapojí do tohoto systému mohou i nadále likvidovat odpad přes náš sběrný dvůr  za úhradu na 
místě, na základě stanoveného ceníku. P.Mrázik tento návrh podpořil, jedná se o transparentní výpočet, kde hlavním 
ukazatelem je lůžko (židle). M.Řezáč rovněž podpořil tento návrh a informoval o tom, jaké jsou zkušenosti v této 
oblasti v Německu a v Rakousku, kde se tyto otázky řeší daleko ráznějším způsobem.  
P.Labaj vyjádřil svůj názor, že se jedná o dobrý návrh, který umožňuje alespoň začít řešit otázku nákladů na likvidaci 
odpadů. Starosta zdůraznil, že takovýto paušální poplatek podstatně zjednoduší administrativní činnost úřadu. 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje pro účely uzavírání Smluv o využívání systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu od 1.1.2016 s původci odpadu poskytujícími 
ubytovací a stravovací služby a pronájem nemovitostí v městysi Frymburk, v souladu se  zák. č. 185/2001 Sb.,  a 
v souladu s Obecně závaznou vyhláškou obce Frymburk „O stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu  a nakládání se stavebním odpadem v katastrálním území obce 
Frymburk, účinné od 1.1.2002,  cenu ve výši 100,-Kč/lůžko(židle)/rok bez DPH. 
8 hlasů pro        číslo usnesení: 84/2015 
 
P.Kučera vyzval p.Karafiáta, zástupce firmy ECO FARM CZ, kterou zastupitelé schválili jako partnera městyse pro 
likvidaci BIO odpadu, aby informoval přítomné o současném stavu v likvidaci tohoto odpadu. Mgr.Karafiát 
informoval o dosavadních legislativních krocích s tím, že plný provoz by se měl rozběhnout na jaře příštího roku. 
 
AD 6.) 
Starosta krátce informoval přítomné o žádosti Nemocnice Č.Krumlov  na vykrytí provozního schodku lékárny ve 
Frymburku za rok 2014. Podklady obdržel každý z členů ZM elektronickou cestou v souladu s jednacím řádem. 
V diskusi L.Mrázik požádal o doplnění některých konkrétních údajů – návštěvnost lékárny, recepty od našich lékařů, 
podíl místních lidí a turistů na provozu lékárny.Jinak kladně ohodnotil provoz lékárny a její služby. P.Szöke vyjádřil 
názor, po prostudování podkladů, že mzdové náklady jsou neúměrně veliké a že s tím nesouhlasí. Proběhla diskuse 
k předložené žádosti i k samotné problematice lékárny. Starosta přislíbil, že se pokusí vyvolat jednání se zástupci 
Nemocnice Č.Krumlov. Proběhla další diskuse ke složité otázce lékárny a lékárenské služby. 
 
ZM schvaluje poskytnutí finančního příspěvku na provoz lékárny ve Frymburku za rok 2014 ve výši 110.714,08Kč. 
5 hlasů pro, 3 se zdržely       číslo usnesení: 85/2015 
 
AD 7.) 
ZM souhlasí s prodejem pozemku parc.č.320/66 o výměře 35 m2 v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2 Haně a Jiřímu 
Žikešovým. 
8 hlasů pro        číslo usnesení: 86/2015 
 
ZM souhlasí s prodejem části pozemku parc.č.883/1 o výměře 218 m2 v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2 Radce a 
Romanu Křemenským jako pozemek tvořící jeden funkční celek s nemovitostí postavené na parcele č.883/2.  Pozemek 
je možné zaměřit. 
7 hlasů pro, 1 se zdržel       číslo usnesení: 87/2015 
 
ZM souhlasí s prodejem části pozemku parc.č.547/149 o výměře cca 100 m2 v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2 
Aleně a Jaroslavu Žváčkovým. Pozemek je možné zaměřit.  
8 hlasů pro        číslo usnesení: 88/2015 
 
ZM souhlasí se záměrem  prodeje nezbytně nutné části pozemku parc.č.416/1 o výměře cca 100 m2 v k.ú.Frymburk za 
cenu 800,-Kč/m2. Prodej je možné vyvěsit na úřední desku. 
8 hlasů pro        číslo usnesení: 89/2015 
 
ZM projednalo prodej pozemku 515/43 o výměře 395 m2. Stanovilo metodiku dalšího postupu a pověřilo úřad městyse 
k dalšímu jednání v otázce tohoto prodeje. Dále pověřilo úřad městyse připravit návrh usnesení, které by jednoznačně 
řešilo časové omezení platnosti usnesení ZM. 



 
AD 8.) 
p.M.Řezáč - informoval o přípravách lyžařů běžců na nadcházející zimní sezonu. Avizoval dopředu určité  
  možné problémy s úpravou tratí v důsledku provádění různých oplocení pozemků. 
p.L.Mrázik  - kladně ohodnotil úpravu vstupního kamene do Tábora míru a vyjádřil přesvědčení, že služby  
  městyse se budou starat o jeho pravidelnou údržbu. 
  - podobně kladně se vyjádřil i o památníku, který v části Tábora míru vzniká a poděkoval zástupci 
  firmy MIDOSS, p.Grohmanovi, za praktickou realizaci. 
p.Krejza - poděkoval převozníkům za vstřícný přístup k členům BIKE KLUBU Frymburk v letošní sezoně. 
p.Kučera - přednesl žádost knihovnice o navýšení částky 20.000,-Kč pro nákup knih v letošním roce. 
  ZM schvaluje finanční příspěvek na nákup knih pro knihovnu ve výši 20.000,-Kč v roce 2015. 
  8 hlasů pro      číslo usnesení: 90/2015 
p.L.Mrázik - dotázal se na dopravní značení a na realizaci přechodu pro chodce ke hřbitovu. P.Kučera odpověděl, 
  že v současné době se řeší situace v prostoru SKI PARKu Frymburk. Proběhla diskuse   
  k problematice přechodů.  L.Mrázik požádal o hledání dalších možností  řešení přechodu ke hřbitovu. 
 
 
 
ukončeno v 19,32 hodin  
 
zapsal: Flígr 
 
ověřili: Řezáč O., Labaj, Szöke 
  
 


